

Referat fra bestyrelsesmøde i Nationalpark Thys støtteforening 8. maj på VUC.

Til stede: Mads Agerholm (MA), Peer Nannestad Møller (PNM), Svend Åge Schytte Pedersen (SÅSP), Frede Østergaard (FØ), Karsten Thurøe (KT), Kirsten Marager (KM), Lisbeth Pilgaard (LP), Cathrine Lykke Sørensen (CLS) og Lone Lærke Krog (LK).

Punkt 1 og 2 godkendt uden bemærkninger.

3: Cathrines hjørne:

D. Mødet begyndte med, at vi alle fik en introduktion til npthy.dk (Nationalparkens intranet for bestyrelse, råd, medarbejdere og forskellige frivilligrupper). Næste gang vi mødes får vi en lille genopfrisker.

C. Jubilæumsfesten: Sekretariatet vil gerne være med. Martin vil gerne lave mad. Måske kan Mie Buus inddrages. 150 mennesker inviteres. Der tænkes i bålmad og en aktivitet, hvor folk deles op i hold og er med til at samle mad i naturen. Mødetid kunne være klokken 16. Forslag om 7. september. Nationalparken vil give øl og vin under maden.

Beslutning: Sekretariatet tager sig af mad.

NPT's støtteforening tager sig af at skaffe telte, musik, borde og stole.

Frede vil gerne bestille musik. Han udtrykker desuden håb om, at 10 års jubilæet for nationalparkens indvielse kan blive anledningen til at offentliggøre, at byggeriet af Nationalparkcentret i Vorupør kan gå i gang.

Planlægning: Kirsten, Svend Aage og Mads.

Dato: Cathrine vender tilbage med dato, når den er endelig fastlagt.

B. Summer Camp. Der kommer folk fra hele verden fra søndag 29. juli og en uge frem. Cathrine melder senere ud, om der er brug for en hånd fra frivillige. Det bliver nok mandag eller tirsdag i uge 31.

A. Naturmødet. Det blev konfirmeret, hvem der tager med: Karsten, Peer og Lone.

4. Nyt fra formanden: Mads fortæller, at han og Bodil har haft en overleveringsforretning.

5. Nyt fra kasserer: Svend Aage oplyser, at 60 rykkere er sendt ud og 36-37 er "kommet hjem". Heraf 4-5 firmaer. Så det var givtigt. Det oplyses endvidere, at derfra 1. oktober og indtil nu er modtaget 144 indbetalinger på kontingentlisten, hvilket dækker over firma-, hustrands- og personlige medlemskaber.

6. Status på indsamlingen: Frede fortæller, at status på indsamlingen inkl. gaven fra Thy-Mors Familielandbrug er 1.193.719 kroner (Peer oplyser senere på mail, at beløbet bliver 1.217.692 kroner, hvis man medtager Sparekassen Thys rest til fordobling).

Bestyrelsen har tidligere aftalt at stoppe indsamlingen 1. maj. Men Frede fortæller, at der stadig er "gang i nogle mulige sponsorer". Så han foreslår, at kassen holdes åben. Det er alle enige om. I juli skal "boet gøres op" med Sparekassen Thy. Vi aftaler, at trøjer og foldere tages med til Naturmødet i Hirtshals.

7. Ansøgning fra Thy Hike om tilskud til opstart.

Efter en lille diskussion er vi helt enige om at sige, at vi har sympati for initiativet, men det kommer ikke ind under vores formål at støtte det. Målgruppen er smal og det er ikke almennyttigt.

8. Løbende aktiviteter.

a. stivogter. PNM fortæller, at Morten Stummann fra Naturstyrelsen Thy har givet udtryk for, at han gerne vil deltage i et kommende stivogtermøde. Bestyrelsen var enig om, at PNM tager initiativ til indkaldelse til et stivogtermøde. Fra vores side vil vi udtrykke kritik af, at man ikke passer bedre på vandretursfolderne. Eksempelvis er der mange, der er ødelagt af vandskade ved dårlig opbevaring i maskinhuset.

b. Oplæg til gå i gang-ture er godkendt. Som traditionen byder slutes forårssæsonen af med spisning på Stenbjerg Kro for deltagerne. Ofte er der 70-85 deltagere, og det er en stor succes med turene.

Frede: Vi vil søge Thisted Kommunes §18-midler om støtte til trykning til næste sæson.

Peer, Karsten og Frede udgør fortsat aktionsgruppen omkring opdatering af thy360.dk vedrørende gåture.

c. Hop på cyklen: Cykelture i forbindelse med Skovens Dag 6. maj var en succes. Der var 13 deltagere på den lange tur (guidet af Karsten) og 16 på den korte tur (guidet af Kirsten). De to giver udtryk for, at de godt kunne bruge en-to cykelentusiaster mere i gruppen.

d. Naturplejedag 30. maj.

Thisted Kommunes grejvogn er reserveret (med buskrydder, hjelme og så videre). Karsten henter traileren og tager den med til Tyskebakken.

Peer tjekker, om det kan lade sig gøre at komme til Lodbjerg. Men vi mødes på Tyskebakken kl. 16 som tidligere aftalt.

9. Udarbejde tidsplan for ny foreningsstruktur og nedsætte udvalg til udarbejdelse af oplæg. Dette punkt blev udsat til næste møde (i juni). Udvalget består af Mads, Lone, Karsten og Cathrine fra bestyrelsen og sekretariatet). Desuden ønsker bestyrelsen, at udvalget suppleres med 1-2 medlemmer, som pt ikke er medlem af foreningen.

10. Forslag til mødedatoer det kommende år.

Mads foreslår, at vi mødes den første torsdag i måneden alle måneder minus juli og december. Tilstræbt tidspunkt: Klokket 16.15 (gerne før om muligt). Det er der stemning for. Dog besluttet det, at denne mødekadence etableres fra august.

Og mødet i januar bestemmes på mødet 1. november (bestyrelsesmøde og julefrokost).

Næste møde holdes onsdag 13. juni kl. 16 på VUC.

Evt. Der blev talt om, at det ville være godt med en smule mere mødedisciplin.

For referatet/Lone Lærke Krog